
 Verslag secretaris Rotary-jaar 2017-2018 

Fellows (en dames), 

Toen ik 4 jaar geleden mijn laatste jaarverslag als secretaris produceerde, heb ik niet 

kunnen bevroeden, dat ik 4 jaar later een zeven weken durende rol als interim-

secretaris zou moeten vervullen; en dat daarin ook weer het opmaken van een 

jaarverslag zou vallen. Het zij zo. 

Een overzicht van het jaarprogramma leent zich voor een toetsing aan de 

voornemens in het begin van het jaar. Dat blijkt  positief uitgevallen. We hebben in 

gelijke mate sprekers van buiten als eigen presentatoren zien optreden, namelijk 13 

externe om 12 interne; daar tel ik dan wel de 4 avonden met 5-minute talks door 

leden bij, die bij onvoorziene uitval van sprekers werden ingelast. We brachten 3 

bedrijfsbezoeken, aanhoorden 2 levensberichten; verder waren er de vaste 5 

bestuurszaken-avonden (alias clubzaken), bezoek Gouverneur en Avondjes van Zes. 

Een drietal van deze avonden werd spontaan tot Ladiesnight gepromoveerd. 

Aan kunst en cultuur werd dit jaar zeer veel aandacht besteed. We doken de geschiedenis in 

met Auke Porte over buurtschappen en gehuchten in onze regio tijdens de Zomerzotheid bij 

Doorn. Mea Gerrits, professioneel etiquette-coach, loodste ons op humoristische wijze door 

de do’s and dont’s op dit gebied. De natuurdocumentairemaker Marcel Creemers, 

gepensioneerd hoogleraar Information System Management toonde prachtige beelden en 

draaide een film over de Poolse Oderrivier. De geboren en getogen Leersummer Hans van 

Brenk liet ons via oude Ansichtkaarten terugmijmeren naar het Leersum van begin vorige 

eeuw, toen alles nog verstild en schoon was; wel zwart-wit, ’t waren tenslotte 

Ansichtkaarten van voor de oorlog. Jan van Capelle presenteerde enthousiast de 

ambachtelijke kanten van de gitaar- en citerbouw. Kunsthistoricus Roland Gieles bracht ons 

zeer beeldend zijn deel twee van de Kunstgeschiedenis, nu gewijd aan de genialiteit van de 

alleskunner Michelangelo Buenarotti, beeldhouwer, schilder, architect en dichter. Wim van 

Amerongen voerde ons de wereld van Gerrit Achterberg in. En Jan Piet van Soest, groot 

kenner en verzamelaar van Fayence-keramiek, maakte ons deelgenoot van zijn speurtocht 

naar de oorsprong van de afbeeldingen op de borden en vazen, die de revue passeerden. 

 

Sociaal-maatschappelijke onderwerpen kwam ook ruim aan de orde. Baukje de Haan van 

het Universitair Asielfonds, dat beurzen aan getalenteerde nieuwe Nederlanders toekent, 

ging na een inspirerend verhaal met een mooie cheque naar huis, Mike van der Velde, 

ervaringsdeskundige en mede-oprichter van “Wij Zijn Broers” belichtte de verslavingszorg. 

Erwin Kamp toonde aan dat je als theoloog en humanistisch geestelijk verzorger ook het 

Kolonelsuniform kunt dragen. Op het gebied van techniek introduceerde Bart de spreker 

Maarten Nacinoviz van de meldkamer Driebergen; we zagen op video een bloedstollende en 



onconventionele achtervolging over de A2. Niels Spelbos van RC Doorn warmde ons op voor 

deelname aan hun koffieproject. 

 
We brachten bedrijfsbezoeken aan de Gooische Bierbrouwerij in Hilversum, waarbij naast 
winst ook werkverschaffing aan verstandelijk beperkten wordt nagestreefd, het ingrijpend 
vernieuwde Revius College, met een enthousiaste rondleiding van de directeur Ilse van 
Eekelen, en de bankenbeveiliger Reset National , waar we spectaculaire plofkraken 
aanschouwden en, na screening, ingewijd werden van de nek aan nek race tussen crimineel 
en beveiliger; dit bezoek leverde ons naar later zou blijken een nieuw lid op. Bij Happy 
Garden Doorn maakten wij onder begeleiding, daarna zelf te verorberen overheerlijke 
sushi’s. 
 
In de categorie beroeps- en hobbypraatjes opende Henk Nimberg de rij met zijn activiteiten 
en enerverende ervaringen als Interimprojectleider Huisvesting bij het COA; wij waanden 
ons bij tijd en wijle de rechterhand van de Minister van Veiligheid en Justitie. Maarten deed 
de gecompliceerde wereld van de Antibiotica-resistentie uit de doeken en zijn bijdrage om 
de over de hele wereld beschikbare informatie aan elkaar te koppelen; Alexander Fleming 
zou trots op hem zijn. Onno zette ons de oerredenen voor de Brexit uiteen, blijkbaar 
grotendeels te wijten aan de Angelsaksische genen, en daarom onafwendbaar. Dave gaf een 
exposé over zijn activiteiten bij Golfhandicart en de grootse ontwikkeling daarvan, met name 
in digitaal Custom Relation Management; de titel waaronder het gebracht werd was: 
“working in the dark”, maar die darkness viel nogal mee. Rutger, oftewel spreker dezes, 
mocht de resultaten van 1 jaar genealogisch onderzoek naar zijn voorouders presenteren, 
teruggaand tot het jaar 1420. Jur voerde ons naar de snelle wereld van Mazda, 
milieubelasting, dieselpreferentie en PR expedities naar exotische oorden; hij blijkt nog 
betaald te worden ook voor zo’n moordbaan.  
Roteracter Robbin Stalma maakte ons deelgenoot van de activiteiten van hun (nog kleine) 
clubje in onze regio voor 18 tot 30-jarigen. 
 
Jan Carel en Erik Jan hielden hun levensbericht, je kon er een speld horen vallen; 
Indrukwekkend en ontroerend,  levensberichten geven toch steeds een diepere kijk op de 
levensloop en persoonlijkheid, die toevoegt aan de contacten door het jaar heen. 
 
En natuurlijk weer de evenementen oftewel geanimeerde feestjes: Mosselavond (tevens 
fundraising), stemmige Kerstviering met muzikale begeleiding, Nieuwjaarsborrel ten huize 
van de voorzitter, Koningsborrel, Rotary-weekend met de klassiekers en cabrio’s via een 
pittoreske route, en een mooi lustrum in Twente met een Modern Realistisch tintje. Voor 
meerdere van deze bijeenkomsten mochten wij weer over het Velthuys beschikken, zoals 
ook nu weer. 
 
De Avondjes van Zes, alias Fire Side meetings, waren in het najaar gewijd aan een 

ethisch dilemma waar iemand binnen of buiten zijn werk mee te maken heeft. In het 

voorjaar aan: “wat betekent binding eigenlijk en hoe geef je daar binnen en buiten  

Rotary uiting aan”. Met groot enthousiasme is aan de onderwerpen gewerkt en de 

inwendige mens is in veel gevallen niets te kort gekomen. De bevindingen van de 

groepen werden door Maarten samengevat en teruggekoppeld aan de Club.  



 

Wat betreft Community service: de inmiddels bewezen projecten van vorige jaren: 

zoals Kerstpakketten en diner voor Utrechtse Daklozen (nu voor de 15e keer!) en 

Beroepenvoorlichting op het Revius werden herhaald. Voor de tweede maal leverden 

wij vrijwilligers voor Jeugdavondvierdaagse Leersum/Amerongen, Verpleeghuis 

Oranjestein en Arboretum Gimborn. In het kader van Job Rotary kregen 4 

werzoekenden ondersteuning. Aan de Linda Foundation werd ook dit jaar een 

grootse cheque overhandigd; aan de Nierstichting, Universitair Asielfonds en 

Stichting Meeleefgezin middelgrote bedragen, en aan enige andere organisaties 

kleinere bedragen.  

De prestigieuze Golfdag op de Gooyer, de  wijnaktie (voorafgegaan door een wijn 

proeverij),en directe bijdragen van leden zorgden voor de broodnodige Funding van 

bovengenoemde activiteiten.  

Op het gebied van “wel en wee” overviel ons het plotseling overlijden van Hans 

Kooper; op onze bijeenkomst van 28 september herdachten wij hem.  

Voor het overige bleef het dit jaar bij wat spalken hier en daar en een enkele meer 

verontrustende diagnose. 

 

Vandaag werd de eerste en enige Paul Harris Fellow-onderscheiding postuum 

uitgereikt aan Hans Kooper. 

De locatiekeuze kwam wederom uitgebreid aan de orde, met als uiteindelijk 

resultaat een prolongatie van onze verbinding met Darthuizen. 

 

Voor het eerst in ons 27-jarig bestaan brak een bestuurscrisis uit, die mede leidde 

tot het vertrek van 8 van onze 30 leden, meer dan ¼. In het bedrijfsleven zou het 

conflict omschreven worden als “verschil van inzicht over het te voeren beleid”, maar 

de basis van de onmin woekerde al langer. Gelukkig konden we op de valreep een 

nieuwe aanwinst scoren: Ignasz van Hoof, met classificatie “Beveiliging”.  

De attendance liep dit jaar terug. Op enkele avonden was de opkomst zelfs storend 

en een affront aan de spreker. Een positief bijverschijnsel van de uittreding van de 8 

leden is wel dat het opkomstcijfer dit jaar omhoog zal gaan; de attendance van de 

uitgetredenen was, ook vóór het uitbreken van de crisis, ruim onder de 50%. Maar,!, 

de gemiddelde leeftijd van de club gaat wel omhoog. In mijn verslag van 4 jaar 

geleden meldde ik dat met 38 leden het streefgetal van 40 bijna was bereikt, hoe kan 

het verkeren! 

De nieuwe commissies voor het jaar 2018/2019 zijn met maximale inspraak tot stand 

gekomen; voorwaar een goed begin van het Nieuwe Rotaryjaar. 



Ik wens Maarten, het nieuwe bestuur en de leden een succesvol, en vooral ook 

kameraadschappelijk, Rotaryjaar toe. 

 

RJM, 28 juni 2018 

 


